



## Exhibitor Highlights 展商簡介

### Booth No. 展位號: D19



### Shenyang Roundfin Trade Co., Ltd 瀋陽源達鑫商貿有限公司

We "ROUNDFIN", have been focusing on mortuary and funeral products for 10 years. We have achieved the most professional product integration and established cooperation with more than 50 countries around the world. Our distributors and we had finished large-scale government procurement activities locally. Our goal is to make "Made in China" go to the world, the products of "ROUNDFIN" brand go further and wider!

### Booth No. 展位號: D29



### Hangzhou Lockman Import and Export Co., Ltd. 杭州悅客滿進出口有限公司

We produce hardware, building materials, coffins and accessories and other products business with value-adding service. We involve many business fields such as hand tools, daily necessities, etc. With 20 years of international trade experience, we have accumulated rich and diverse market resources and established long-term cooperative relations with more than 30 countries and regions around the world.

杭州悅客滿進出口有限公司秉承服務創造價值的理念，以中國強大的製造工業為依托，致力於五金、建材、棺木及配件等產品業務，同時還涉及手工工具、日常用品等多個業務領域。我們以二十年的國際貿易經驗，積累了豐富多樣的市場資源，與全球三十多個國家及地區建立了長期合作關係，樹立誠實守信，合作共贏的良好形象。

### Booth No. 展位號: E19



### Da Mo Xiong Funeral Products Ltd. 狹弥熊能量殯葬用品有限公司

The company's main products are multi-function turntables and incense stick. The ash can be placed in the turntable instead of the sachet to achieve a beautiful appearance and respect for the deceased. Urns can be completely customized according to religious beliefs.

本公司主打商品為多功能轉經盤及轉經香火座，香灰可放在轉經盤內，取代香火袋達到美觀大方，尊重亡生者，骨灰罐可依照宗教信仰完全客製化。

## Conference Speaker Profile 演講嘉賓簡介

Mr. Budi Sentosa Djunaedi had a background in Electrical Engineering. Before entering the Funeral Industry, he has specialised in exporting garment and furniture. He then participated in the development and sales of the first and largest Memorial Park in Indonesia for 3 years. Mr. Djunaedi started to work at Golden Gate in late 2014. He is currently leading Golden Gate Funeral Services Team as the President Director. He will talk about the emerging Death-care Industry in Indonesia.

Budi Sentosa Djunaedi 先生曾修讀電機工程。在他開始殯葬業之前，他從事服裝和家具出口。他先後參與了印尼第一個及最大型紀念公園的開發和銷售工作，並於 2014 年底開始在金門工作。他目前是金門殯儀服務團隊的行政總裁。Djunaedi 先生將講述印尼臨終護理行業的最新發展。



Mr. Budi Sentosa Djunaedi,  
Budi Sentosa Djunaedi 先生

**The Conference Schedule is announced now. SAVE THE DATE!**  
國際會議及活動概覽現已公佈，到時見！

Call For Delegates 預先登記參加會議	Australia Tour 澳洲交流團	Arranger Training 專業培訓
Online pre-registration is now officially launched! Register to secure your place now! 網上預先登記系統，現已火熱啟動！ <a href="#">Register Now 立即登記</a>	The tour will be held on 17-22 May to understand the funeral industry in Australia. 為了解澳洲殯葬業，澳洲交流團將於 5 月 17-22 日舉行。 <a href="#">Read More 閱讀更多</a>	NFDA Arranger Training will come to Hong Kong for the first time on May 13! NFDA 專業培訓將於 5 月 13 日首次於香港舉辦！ <a href="#">Read More 閱讀更多</a>

Comprehensive and Valuable Platform for Knowledge and Innovation  
Discover Funeral Trend and Opportunities at AFE  
Pre-Register for Expo & Conference at [www.AsiaFuneralExpo.com](http://www.AsiaFuneralExpo.com)  
14- 16 May, 2019 at Hong Kong Convention and Exhibition Center